
STATUTÁRNÍ MĚSTO KARVINÁ
Magistrát města Karviné

ZÁPIS

5. řádné zasedaní Zastupitelstva města Karviné, konané dne 15.05.2023
Účast Pozváno Přítomno Omluveno Neomluveno

Členové ZM 41 39 2 0

Vedoucí odborů MMK 9 9

Občané, hosté 0 6

Jednání zastupitelstva města zahájil a řídil primátor Ing. Jan Wolf. V době zahájení bylo přítomno 35 členů 
zastupitelstva města, tudíž bylo ZM usnášení schopno. Ze zasedání ZM Karviné se omluvili: MUDr. Martin 
Gebauer a Mgr. Tomáš Javorčík, Ph.D. Byly určeny tyto sčitatelky: Bc. Petra Klapsiová, paní Jitka 
Korzonková, Tamara Hercigová, Ivana Legerová a Romana Plecháčová. Hlavní sčitatelkou určil Ing. Blanku 
Rychlou. Zpracováním zápisu z 5. zasedání Zastupitelstva města Karviné pověřil paní Janu Nekardovou. U ní 
bylo rovněž možno nahlédnout do zápisu ze zasedání ZM Karviné konaného dne 20.03.2023, který byl ověřen 
bez připomínek. 
Jako pracovní předsednictvo byla schválena rada města. Předsedající připomněl, že se občané mohou vyjádřit 
ke konkrétním projednávaným bodům, a to dříve, než zastupitelstvo přistoupí k hlasování. Požádal, aby si 
všichni členové zastupitelstva ztlumili mobilní telefony.

Ing. J. Wolf - sdělil, že ověřovateli zápisu z 5. zasedání Zastupitelstva města Karviné byli navrženi a následně 
schváleni  Mgr. Aleš Hujík a Ing. Vladimír Franta. 

Hlasování:

Pro: 35

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 106

Ing. J. Wolf - konstatoval, že v programu 5. zasedání Zastupitelstva města Karviné došlo k  těmto úpravám: 
Po jednání schůze RM dne 03.05.2023 byly členům ZM předány na cloud Karviná tyto materiály:
- Z Odboru školství a rozvoje - doplnění programu č. 1 - „Návrh na uzavření Dodatku č. 1 ke smlouvám o 
poskytnutí dotace na podporu tělovýchovných a sportovních aktivit v roce 2023“.
- Z Odboru školství a rozvoje - doplnění programu č. 2 -„Stavební úpravy krytého bazénu v Karviné - 
uzavření Smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu města“.
- Z Odboru školství a rozvoje - doplnění programu č. 3 - „Spolufinancování kotlíkových dotací v 
Moravskoslezském kraji - 5. výzva“.
Protože tyto doplněné body byly uvedeny v programu 5. zasedání ZM Karviné, nebylo potřeba o jejich 
doplnění hlasovat.
 
Ing. J. Wolf - zeptal se, zda jsou k takto navrženému programu nějaké dotazy nebo připomínky. Protože tomu 
tak nebylo, nechal program 5. ZM Karviné schválit.

Hlasování:

Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 107

V souladu s článkem 14.1 JŘ ZM primátor informoval o tom, že člen zastupitelstva, u něhož skutečnosti 
nasvědčují, že by jeho podíl na projednávání a rozhodování určité záležitosti v zastupitelstvu mohl znamenat 
výhodu nebo škodu pro něj samotného nebo osobu blízkou, pro fyzickou nebo právnickou osobu, kterou 
zastupuje na základě zákona nebo plné moci, je povinen dle § 83 odst. 2 zákona o obcích sdělit tuto skutečnost 
před zahájením zasedání zastupitelstva. Dále dle § 8 zákona o střetu zájmu jsou dlouhodobě uvolnění členové 
zastupitelstva a členové rady, kteří nejsou pro výkon funkce dlouhodobě uvolnení, povinni při jednání 

STATUTÁRNÍ MĚSTO KARVINÁ � Magistrát města Karviné
Adresa sídla: Fryštátská 72/1, 733 24 KarvináFryštát | IČO: 00297534 | DIČ: CZ00297534 
Telefon: 596 387 111 | Fax: 596 387 264 | Email: epodatelna@karvina.cz | Datová schránka: es5bv8q | Web: www.karvina.cz Stránka 1 / 10



zastupitelstva, ve kterém vystoupí v rozpravě, předložit návrh nebo jsou oprávněni hlasovat, oznámit svůj 
poměr k projednávané věci, jestliže se zřetelem k výsledku projednání věci by jim mohla vzniknout osobní 
výhoda nebo újma anebo mají-li na věci jiný osobní zájem v jeho průběhu, nejpozději však před tím, než 
zastupitelstvo přistoupí k hlasování; oznámení je vždy součástí zápisu z jednání; oznámení není třeba učinit, 
jde-li jinak o prospěch nebo zájem obecně zřejmý.

1) Rezignace přísedící Okresního soudu v Karviné paní Heleny Škyvarové

Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu bylo oddělení Kancelář primátora. Okresní soud v Karviné 
oznámil rezignaci paní Heleny Škyvarové, která se vzdala funkce přísedící ze zdravotních důvodů. 
K předložené informaci otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 108

Návrh byl schválen.

2) Vyhodnocení bezpečnostní situace ve statutárním městě Karviná za rok 2022 

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byla Městská policie Karviná. Obsahoval hodnotící zprávy 
zpracované Policií ČR, Městskou policií Karviná, Hasičským záchranným sborem, Požární ochranou 
statutárního města Karviné a Odborem správním a sociálním. Vyhodnocení jednotlivých složek bylo přílohou 
usnesení. K předložené zprávě otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 109

Návrh byl schválen.

3) Vyhodnocení programu prevence kriminality statutárního města Karviná za rok 2022

Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byla Městská policie Karviná. Realizace 7 schválených 
projektů byla podpořena z rozpočtu města, na 2 projekty byla podána žádost o poskytnutí státní účelové dotace 
z Ministerstva vnitra ČR. Vyhodnocení jednotlivých realizovaných projektů bylo podrobně uvedeno v příloze k 
usnesení. K předložené zprávě otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 37

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 110

Návrh byl schválen.

4) Obecně závazná vyhláška, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 5/2021 o stanovení závazných 
podmínek pro pořádání, průběh a ukončení veřejnosti přístupných sportovních a kulturních podniků
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Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Předmětem návrhu byla: Změna 
přílohy č. 1 vyhlášky, která vymezuje veřejnosti přístupné podniky pořádané v neuzavřeném prostoru na území 
města Karviné po 22:00 hodině a vymezení areálů, v nichž se tyto akce budou konat. Zrušení dosud 
neúčinného ustanovení bodu 4.4. vyhlášky spolu s přílohou č. 3 upravující zkrácenou dobu konání veřejnosti 
přístupných akcí ve vybraných provozovnách. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 111

Návrh byl schválen.

5) Dodatek č. 6 ke ZL Regionální knihovny Karviná, příspěvkové organizace

Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. O změnu požádal Odbor 
majetkový z důvodu ponížení majetku RKK, kdy došlo k převodu technického zhodnocení budovy Městského 
informačního centra (MIC), se sídlem na adrese Masarykovo náměstí, na zřizovatele. K předloženému návrhu 
otevřel diskuzi. 
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 112

Návrh byl schválen.

6) Návrh na poskytnutí účelových dotací z Fondu primátora města Karviné pro rok 2023

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Na základě rozhodnutí odborné 
pracovní skupiny Fondu primátora se jedná o poskytnutí dotací z rozpočtu města fyzickým nebo právnickým 
osobám uvedeným v příloze č. 1 k usnesení pod pořadovým číslem 1 až 9 a následné uzavření smluv o 
poskytnutí dotace s těmito příjemci. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
 
Diskuze:
 

 občan města - vznesl dotaz, z jaké položky byly poskytnuty dotace jednotlivým fyzickým nebo 
právnickým osobám. Osobně ocenil poskytování dotací do oblasti sportu, hlavně dětem a mládeži.
Ing. J. Wolf - řekl, že se jedná o každoročně standardně poskytované dotace z Fondu primátora města Karviné 
daným příjemcům. Statut tohoto fondu je jasně daný, každoročně do tohoto fondu přitékají finanční prostředky 
z rozpočtu města ve výši 3 mil. Kč. V předcházejících letech přispívalo do tohoto fondu částkou 3 mil. Kč také 
OKD, a to na základě uzavřené smlouvy s městem, což již skončilo. Pokud ve fondu nějaké finanční prostředky 
z předcházejícího roku zůstanou, dochází k jejich přerozdělování.  

 občan města - dotázal se, zda i letos město mimořádně podpoří finanční dotací ve výši 1 mil. Kč 
klub HCB, pokud obhájí mistrovský titul nebo Fotbalový klub Karviná, pokud postoupí do 1. ligy. Domníval se, 
že by si odměnu za dobré výsledky zasloužili. 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení 
hlasovat.
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Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 113

Návrh byl schválen.

7) Doplnění programu č. 1 - Návrh na uzavření Dodatku č. 1 ke smlouvám o poskytnutí dotace na 
podporu tělovýchovných a sportovních aktivit v roce 2023

Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje s tím, že Komise sportovní 
projednala a doporučila poskytnout navýšení dotace na sportovní činnost uvedeným právnickým osobám v 
rámci uvedeného dotačního programu pro rok 2023. Předmětem je uzavření Dodatku č. 1 ke smlouvě o 
poskytnutí dotace dle znění příloh č. 2 - 10 k usnesení.  K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 114

Návrh byl schválen.

8) Doplnění programu č. 2 - Stavební úpravy krytého bazénu v Karviné - uzavření Smlouvy o poskytnutí 
dotace z rozpočtu města

Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Jednalo se o poskytnutí investiční 
dotace společnosti STaRS Karviná, s.r.o. ve výši Kč 25.000.000,-- na náklady spojené s realizací projektu 
"Stavební úpravy krytého bazénu v Karviné“, a to v souvislosti se vzniklými vícepracemi a méněpracemi 
během realizace stavby. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 115

Návrh byl schválen.

9) Doplnění programu č. 3 - Spolufinancování kotlíkových dotací v Moravskoslezském kraji – 5. výzva

Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Jednalo se o spolufinancování 5. 
výzvy kotlíkových dotací a poskytnutí individuální dotace z rozpočtu města Karviné Moravskoslezskému kraji, 
čímž město Karviná podpoří každého úspěšného žadatele v rámci 5. výzvy kotlíkových dotací částkou Kč 
10.000,--. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 38

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 116
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Návrh byl schválen.

10) Čerpání finančních prostředků z rezervy na obnovu vodovodů nebo kanalizací – oprava čerpadla u 
dešťové zdrže a obnova telemetrie na čerpací stanici na Novém Poli

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor majetkový. K předložené majetkové záležitosti 
otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 117

Návrh byl schválen.

11) Nabytí majetku nepatrné hodnoty v rámci dědictví

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor majetkový. K předložené majetkové záležitosti 
otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 118

Návrh byl schválen.

12) Prodej částí pozemku p. č. 299/1 v kat. území Karviná-město

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor majetkový. K předložené majetkové záležitosti 
otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 119

Návrh byl schválen.

13) Převod pozemku p. č. 3445/28 v k.ú. Karviná-město

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor majetkový. K předložené majetkové záležitosti 
otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.
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Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 120

Návrh byl schválen.

14) Převod pozemků p. č. 912/2 a p. č. 912/36 v kat. území Staré Město u Karviné formou elektronické 
dražby – snížení vyvolávací ceny

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor majetkový. K předložené majetkové záležitosti 
otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. M. Hajdušík, MBA – řekl, že klub KSČM materiál nepodpoří. Jako důvod uvedl, že ceny stavebních 
parcel v Karviné se pohybují v rozmezí od 1.500,-- do 2.000,-- Kč/m2. Přestože uvedený pozemek má jistá 
omezení, není zcela znehodnocen. Vzhledem k tomu, že město prodává pozemky pod garážemi za 500,-- Kč/m2 
a vyvolávací cena u těchto dvou pozemků byla původně stanovena na 500,-- Kč/m2 a nikdo se nepřihlásil, 
nepovažoval za vhodné nabízet pozemky pod cenou za 300,-- Kč/m2. Měl za to, že pozemky o celkové rozloze 
necelých 5.000 m2 by se prodávat neměly. Daly by se využít např. pro pachtování v rámci trvalých travních 
porostů pro zemědělce, kteří ve Starém Městě hospodaří.
Ing. J. Wolf - dodal, že vlastnické právo k pozemku p. č. 912/36 je omezeno věcným břemenem - právem 
vedení inženýrských sítí (vedení VN, trafostanice a podpěrných bodů) ve prospěch společnosti ČEZ Distribuce, 
a.s. s tím, že věcné břemeno značně omezuje využití celého pozemku.
Ing. M. Hajdušík, MBA - dodal, že v územním plánu je tento pozemek veden jako stavební parcely pro 
výstavbu vesnického charakteru.
Ing. H. Bogoczová, MPA - uvedla, že na pozemku se dá stavět v souladu s územním plánem, ale rozsah 
výstavby je omezen vysokým napětím. Proto byl celý pozemek rozparcelován. Je možné provést přeložku, což 
by ale bylo finančně velmi nákladné. I přesto nebude možné využít pro výstavbu celý pozemek.
Ing. J. Wolf - navrhl protinávrh, aby byl materiál stažen z projednávání s tím, že bude na příští jednání 
ZM dne 19.06.2023 dopracován a doplněn o vyjádření Odboru stavebního a životního prostředí. Tedy na 
kolika pozemcích by se dalo stavět, kolik pozemků je vedením vysokého napětí znehodnoceno, co vše by 
muselo město ještě udělat, např. vybudovat přístupové cesty, komunikace a kolik by to vše stálo.
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal o tomto protinávrhu hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 121

Návrh byl schválen.

15) Převod části pozemku p. č. 1144/1 v k.ú. Ráj

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor majetkový. K předložené majetkové záležitosti 
otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 122

Návrh byl schválen.
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16) Nové interpelace členů ZM

Na 5. zasedání ZM Karviné nebyly podány žádné nové interpelace členů ZM. 

17) Různé - MMK

Nebyly podány žádné náměty ze strany MMK.
 

18) Různé - Občané

 občanka města - přednesla opětovně námět, o kterém již hovořila na zasedání ZM dne 
20.03.2023, týkající se hlasitého vyzvánění zvonů a hraní melodie na kapli v Loukách každou hodinu od 06.00 
hod. do 22.00 hod. Vyjádřila se k odpovědi, kterou obdržela. V této souvislosti se zeptala pana primátora, co to 
znamená, že s panem farářem našli společnou řeč.
Ing. J. Wolf - řekl, že je z celé této záležitosti znepokojen. Na minulém zasedání ZM pouze slíbil, že sjedná 
schůzku s panem farářem, která se uskutečnila také za přítomnosti pana náměstka Mgr. Bizońě. Jednali s ním o 
dvou věcech, a to aby hraní melodie zrušil a také ztlumil vyzvánění zvonů na kapli. Pan farář přislíbil, že to 
udělá. Následně se však dozvěděl, že k tomu nedošlo. Na město přišla rovněž petice od farníků, že s tím 
nesouhlasí, že vyzvánění zvonů i hraní melodie požadují. Proto jedné i druhé straně doporučil, pokud budou 
chtít něco změnit, aby to řešili s církví. V případě, že to církev nebude ochotna vyřešit, budou se muset obrátit 
na soud a řešit tuto záležitost soudní cestou. Ze strany rady nebo zastupitelstva města není možné věc vyřešit. 
Dodal, že neví, na které straně je pravda. Pan farář tvrdil, že hlasitost snížil a jiní tvrdí, že tomu tak není.

občanka města - zeptala se, zda je pravdou, že farnost obdržela dotaci z města ve výši 
40.000,-- Kč. K vyzvánění zvonů ještě dodala, že se nejedná o klasický zvon, ale o reprodukovanou hudbu. 
Vznesla dotaz, zda ani tuto hudbu nemůže město z důvodu překročení hluku nějakým způsobem ovlivnit.
Ing. J. Wolf - potvrdil, že dotaci farnost obdržela, protože již byla v procesu schvalování s tím, že přiznání 
dotace nemá nic společného s tímto zvoněním. Domníval se, že pokud na kapli zvon není, církev má právo 
reprodukovanou hudbu používat. Ale i kdyby tomu tak nebylo, město jim to zakázat nemůže. To může provést 
zcela jiný orgán, nikoliv primátor. Jedinou možností je, že se obě strany nějak dohodnou. Pokud tomu tak 
nebude, budou to muset řešit soudní cestou.
JUDr. O. Guziurová, MPA - řekla, že všechny tyto spory patří pod sousedská práva, která spadají pod 
občanský zákon. Soud výhradně rozhoduje, zda posoudí, že dochází k nějakému hluku nad míru přiměřenou 
poměru. Nic jiného v zákoně není. V žádném případě to není kompetence obce.
Ing. J. Wolf - přestože se jedná o nešťastný případ, řekl, že není schopen v této věci nic udělat. Pokud se obě 
strany nedohodnou na nějakém kompromisu, záležitost musí rozhodnout soud.
 
 

 občanka města  - opětovně podala náměty k řešení, které již přednesla na zasedání ZM 
dne 30.01.2023.
1. V souvislosti se zateplením bytového domu na ul. Slovenská hovořila o tom, že se ze zadní strany domu 
nachází schody, které jsou ve špatném technickém stavu. Byly pouze zrekonstruovány schody na ul. Slovenská 
u domu č. p. 2903. Dodala, že se jí jednalo o schody u zadního vchodu domu č. p. 2906, které vedou k sušákům 
prádla. Z důvodu špatného stavu je nemohou užívat s tím, že pokud chtějí sušit prádlo, musí celý dům obcházet. 
Z Odboru komunálních služeb MMK dostala odpověď, že rekonstrukce uvedeného bytového domu byla 
prováděna společností Heimstaden, kterou město Karviná oslovilo v rámci užívání a opravy schodiště mezi 
vchody č. p. 2905 a 2926. Proto požadavek na opravu těchto schodů podala na společnost Heimstaden. Dostala 
však odpověď, že pozemek není jejich, že opravu schodů provádět nebudou s tím, aby se obrátila na město. 
Požádala proto o osobní schůzku na místě samém s kompetentní osobou z MMK za účelem dořešení daného 
požadavku.
Ing. J. Maierová, MPA - uvedla, že ze strany města bylo opraveno přístupové schodiště před vchodem č. p. 
2903, které je využíváno. Potvrdila, že schody, o kterých hovořila paní jsou zarostlé trávou, nikdo je 
nevyužívá a opravdu vedou pouze k těmto sušákům prádla. Zaměstnankyně OKS osobně záležitost prověřila, 
hovořila také s paní s tím, že jí sdělila, že se tyto schody opravovat nebudu. Paní  byla 
tedy srozuměna s tím, že k sušákům prádla budou chodit okolo. Dodala, že požadavek ještě znovu projednají se 
společností Heimstaden, přestože se k uvedené záležitosti nehlásí.
Ing. J. Wolf - protože pozemky patří soukromé společnosti Heimstaden, město do toho nemůže zasahovat. 
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Může pouze uvedenou společnost kontaktovat a předat jim požadované informace k případnému řešení. Tím 
bylo nanámět odpovězeno.
  
2. Poukázala opětovně na to, že po ostříhání živého plotu u nákupního centra Permon nedošlo dodnes k 
úklidu, přestože v dopise, který obdržela z OKS bylo uvedeno, že do dvou dnů po ostříhání plotu to přijedou 
pohrabat.
Ing. J. Maierová, MPA - sdělila, že tento požadavek byl ihned po zasedání ZM dne 30.01.2023  předán na TS 
Karviná, a.s. k řešení. Následnou kontrolu u Permonu provedl vedoucí pan Dostál s tím, že tam, kde byly ořezy 
provedeny, bylo uklizeno. Požádala proto paní pokud má podnět, že tomu tak nebylo, aby daný 
úsek přiblížila číslem popisným.

občanka města - uvedla, že úklid po ořezu nebyl řádný, na některých místech zůstal ořez ležet 
pod keři.
Ing. J. Maierová, MPA - dodala, že záležitost Odbor komunálních služeb znovu prověří s tím, že pošle 
zástupce TS Karviná, a.s. na kontrolu a domluví se také s paní  na schůzce na místě samém.
 
3. Vyjádřila se k vyčištění kanálů z důvodu jejichzanášení, které se projevuje převážně v případě přívalových 
dešťů, kdy následně dochází k zatápění pozemků nebo komunikací. Reagovala na odpověď, kterou obdržela 
k danému námětu, ve kterém bylo uvedeno, že na základě provedené kontroly formou kamerového zařízení 
bylo doporučeno umístění 1 až 2 nových dešťových vpustí, čímž může i nemusí být daný problém vyřešen. 
Zeptala se, kdy to bude provedeno. Přestože mají TS Karviná, a.s. stanovený harmonogram čištění kanálů, 
domnívala se, že v případě nefunkčních nebo zanesených vpustí, by mělo k jejich čištění docházet častěji.

Ing. Z. Gajdacz, ředitel TS Karviná, a.s. - řekl, že čištění dešťové kanalizace podléhá schválenému 
harmonogramu a technologickému postupu, který byl uveden v odpovědi na tento námět. Po tomto upozornění 
provedli zaměstnanci TS Karviná, a.s. kontrolu a vyčištění bahenních košů nad rámec schváleného 
harmonogramu. Zadali také prověření situace formou kamerových zkoušek, čímž dospěli k závěru, že porucha 
není vpustích, ale v kanalizačním systému. Proto tuto opravu připravují s tím, že realizována bude následně. 
V současné době probíhá úklid po zimě a teprve pak budou prováděny větší akce a opravy.
 
 

 občanka města – navázala na své vystoupení z minulého ZM týkající se připravovaného 
projektu „CEPIS – Centrum podnikání, profesních a mezinárodních studií“. Prezentovala novou vizualizaci a 
lokalizaci záměru včetně leteckého snímku z roku 2023. Tedy jaký budou mít úpravy projektu vliv na zeleň a 
výsledný rozsah pozemků k plánované výstavbě. Již minule se zamýšlela nad tím, proč byla přístavba 
soustředěna na dané místo, tedy situována do části, kde je v současné době nejvíce zeleně. Jednalo se o plochu, 
kde se v současné době nachází dopravní hřiště, za kterým je areál, kde stojí starý dominantní dub. Jde o tzv. 
odpočinkovou zónu, kterou často využívají také studenti OPF. Právě v této oblasti a dále směrem k MP Karviná 
je této zeleně nejvíce. Uvedla, že na daném území jde cca o 85 stromů v různé skladbě: javor, lípa, jasan, jíva, 
bříza, střemcha, třešeň, buk, dub, jabloň, borovice a smrk s tím, že podle stáří mají tyto stromy odlišnou, 
mnohdy i nevyčíslitelnou hodnotu. O další zeleň přijde město na úkor vybudování nových parkovacích míst 
v rámci projektu. Domnívala se, že v rámci realizovaných projektů by mělo být vždy zohledňováno také životní 
prostředí. Požádala, aby mělo město možnost, když prodává pozemek v rámci výstavby realizované z dotací 
nebo projektů, ošetřit smlouvou tento pozemek nějakou minimální cenou. Nebo pokud bude stavba provedena a 
po době užitnosti již nebude společností využívána, sjednat možnost odkoupení zpět městem. Hovořila o tom 
proto, že v projektu bylo uvedeno, že po dobu 16 let bude v objektu probíhat výuka, ke které je tento grand 
směřován. Zajímalo jí, komu by pak tato budova připadla nebo zda by mohlo město přijít o tyto pozemky. 
Navrhovala, aby již v době, kdy bude OPF vyhlašovat výběrové řízení na projektanta nebo samotnou výstavbu, 
město požadovalo, aby byly do projektové dokumentace zahrnuty tyto vzrostlé stromy, nikoliv vysázeny pouze 
nové.
Ing. L. Raszyk - vysvětlil, že aktualizovaná vizualizace projektu podléhá všem novým trendům s tím, že tam 
bude zachována většina současné zeleně. Budova bude moderní, bude dýchat. Výstavba budovy bude 
realizována na ploše, kde v současné době stromy nejsou. Bude právě zasazena do prostoru mezi tyto stromy. 
Rovněž v prostoru, kde bude postaveno parkoviště, budou vysázeny další nové stromy. Tyto informace potvrdil 
také rektor OPF.
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   občanka města - požádala o předložení této nové vizualizace k nahlédnutí s tím, že by 
měla být umístěna také na webových stránkách města, aby do ní mohli nahlédnout i občané.
Ing. L. Raszyk - uvedl, že vizualizace projektu OPF byla prezentována nejen v médiích, ale je i volně dostupná 
na jejich webových stránkách. V současné době bude probíhat novou metodou soutěž na to, kdo projekt 
připraví a zároveň i soutěž na vlastního realizátora stavby. Pokud bude projekt podpořen a OPF na něj získá 
dotaci, nejpozději v září 2023 bude připravováno územní rozhodnutí a stavební povolení.
Ing. J. Wolf - vysvětlil, že se nyní očekává, zda vůbec bude tento projekt z Fondu spravedlivé transformace 
podpořen. Pokud tomu tak bude, předpokládal, že proběhne klasické stavební řízení, jako u každé jiné stavby. 
Současně bude posuzováno, které stromy tam zůstanou. Dodal, že by se mělo jednat o investici, která bude pro 
město velkým přínosem, která do Karviné přivede spoustu mladých lidí. Byl rád, že OPF takto náročný projekt 
připravila, protože v Karviné se nenajde jiný subjekt, který by byl schopný v rámci Fondu spravedlivé 
transformace nějaký projekt připravit.
Ing. L. Raszyk - vrátil se ještě pozemkům, o kterých hovořila s tím, že některé programy nebo 
dotace to neumožňují.

  občanka města - řekla, že není proti realizaci uvedeného projektu. Poukázala pouze na to, 
aby se vše ve městě neposuzovalo jen z hlediska peněz, ale kladlo důraz také na zeleň. Požádala o možnost 
zveřejnění vizualizace tohoto projektu.
Ing. L. Raszyk - uvedl kontakt na webové stránky, kde je vizualizace projektu „CEPIS – Centrum podnikání, 
profesních a mezinárodních studii“ zveřejněna:
https://hrajemskrajem.msk.cz/cepis-centrum-podnikani-profesnich-a-mezinarodnich-studii/
  

 občanka města – vyjádřila se k připravovanému projektu týkajícího se odstraňování 
parazitického jmelí ve městech Karviná a Český Těšín, na který město obdrželo dotaci z Norských fondů. 
Měla za to, že se odstraňování parazitického jmelí netýká jen Parku Boženy Němcové, protože  roste na 
stromech v celém městě. Požádala, aby tato informace byla zveřejněna v tisku nebo na webových 
stránkách města pro všechny občany. Tedy konkrétně kde a jak se to bude provádět a zda a kdy se 
občané mohou přijít podívat na to, že se to provádí. Měla informaci, že k odstraňování jmelí by mělo 
docházet od května do dubna příštího roku.
Ing. L. Raszyk - řekl, že odstraňování jmelí bude prováděno skoro ve všech částech města kromě části Doly a 
Louky. V projektu je naplánován ořez 1013 stromů, vykácení 174 stromů a provedení výsadby asi 138 stromů a 
3 keřů. V průběhu realizace projektu bude město tyto informace postupně zveřejňovat s tím, kdy se občané 
mohou přijít podívat na konkrétní místo a jakou formou se to bude provádět. Dodal, že velká část se bude týkat 
Parku Boženy Němcové.

  občanka města - domnívala se, že by mělo město zeleni v rámci rozpočtu věnovat větší 
pozornost, protože některých věcem lze zabránit dříve, než se rozmůžou ve větší míře. Dodala, že je ráda, že se 
město do tohoto projektu zapojilo, protože na likvidaci jmelí poukazuje již několik let.
 
 

občan města - řekl, že občanem města Karviné je skoro 60 let, líbí se mu zde s tím, že byl 
zvědavý, kam až se jeho vývoj posune za 10 let. Nic mu neschází, dle jeho názoru zde máme vše potřebné pro 
život. Na nějaké výsledky anket, prováděné soukromou společností, bychom neměli brát zřetel, ale spíš na to, 
jak se zde lidem žije. Provedl malý výčet toho, co vše v Karviné máme - historické náměstí s nádherným 
zámeckým parkem, dvě nemocnice, dlouhé cyklotrasy vedoucí až do Polska, nový krytý bazén, letní koupaliště, 
sportovní stadiony pro různé sporty, staré a nové lázně (Lázně Darkov a Rehabilitační sanatorium v 
Karviné-Hranicích). Vyjádřil se také k připravovanému projektu MS kraje, a to vybudování tramvajové trasy, 
která by měla vést z Ostravy od Hranečníku přes Orlovou, Karvinou až ke Karvinskému moři. Dále poukázal na 
návštěvu pana prezidenta, který navštívil nejen Ostravu, ale také Frýdek-Místek a Karvinou. Předpokládal, že 
Karvinou asi v souvislosti s útlumem dolů, kde sfáral na Dole Darkov. Nelíbilo se mu, že fáral na nečinném 
dole, že neviděl těžkou hornickou práci v reálu, např. v rubání, aby si mohl udělat vlastní obraz nebo úsudek o 
této práci. Z jeho pohledu se jednalo o zneuctění hornické práce. Dodal, že snad bude mít jeho návštěva pro 
naše město i nějaký pozitivní dopad.
 

občan města - vyjádřil se k diskuzním příspěvkům svých předřečníků, ve kterých se hovořilo 
mimo jiné také o zeleni. Domníval se, že Karviná je jedno z nejzelenějších měst v republice. Totéž hovoří i 
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pacienti, kteří se zde jezdí léčit do lázní z celé republiky. Osobně má Karvinou moc rád, jen mu je líto, že 
někteří mladí lidí odchází nebo se stěhují jinam. Je to především za prací, někteří odchází i do zahraničí. Jsou 
však i takový, kteří se do Karviné vrací zpět.
Dále ocenil práci úředníků na MMK, hlavně kladně ohodnotil práci zaměstnankyň Odboru sociálního, kde se 
setkal s pochopením, pomocí a ochotou při vyřizování rodinných a osobních záležitostí. Dodal, že vždy vše 
kladně vyřídil. Byl proto rád, že takoví lidé na magistrátě pracují s tím, že by měli být za svou práci oceněni.
Ing. Wolf - řekl, že paní vedoucí Odboru sociálního bude tuto pochvalu tlumočit svým podřízeným. Informace 
bude tlumočena také panu tajemníkovi.
 

 občanka města - vystoupila k problematice tisku Karvinského zpravodaje. V této 
souvislosti poukázala na určité nedostatky a požádala, zda by mohl být tištěn na jiném papíře, než 
recyklovaném, zda by mohlo být písmo o něco větší a výraznější. Hovořila převážně za starší spoluobčany, 
kteří mají problém se zrakem.
Bc. L. Hudeček - podal vysvětlení, jaký je rozdíl v tom, když má Karvinský zpravodaj 12 nebo 16 stran. U 12 
stran vychází jedno vydání na 80.000,-- Kč i s distribucí do schránek a u 16 stránkového cca na 100.000,-- Kč. 
Protože již zaznamenali uvedené poznatky, v příštím čísle zpravodaje již bude písmo o něco tučnější a černější. 
Požadavek byl řešen také s tiskárnou s tím, že velikost písma již zvětšovat nelze, protože by se do Karvinského 
zpravodaje nedostalo potřebné množství informaci.
Ing. J. Wolf – řekl, že připomínku bere tiskové oddělení jako podnět k řešení. Tím bylo na námět 
odpovězeno.

 
Ing. J. Wolf - protože byly projednány všechny body programu, jednání 5. zasedání Zastupitelstva města 
Karviné ukončil.
 
Řekl, že  na dalším zasedání Zastupitelstva města Karviné se zastupitele sejdou v pondělí 19.06.2023 v 15:00 
hodin ve velkém sále OPF Karviná.
 
 
Ing. Jan Wolf, v. r. 
.............................
Ing. Jan Wolf
primátor
 
   
 
Ověřovaté zápisu:
 
 
 Mgr. Aleš Hujík, v. r. 
................................
Mgr. Aleš Hujík
 
 
 Ing. Vladimír Franta, v. r.
................................
Ing. Vladimír Franta
 
 
 
 
 
Zapsala: Jana Nekardová, v. r., zaměstnankyně Oddělení KP
Karviná dne 22.05.2023
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